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Övrigt (TN 2022/004)
Sammanfattning
Allan Ragnarsson (M) frågar vem det är som har bestämt att fastigheten Strömslund ska rivas 
och varför man inte har övervägt att sälja fastigheten istället.
 
Fastighetschef svarar att såväl rivning som försäljning är möjliga alternativ men uthyrning är 
inte aktuellt.
Teknisk chef svarar att förvaltningen ska titta på frågan och att ärendet återkommer till 
tekniska nämnden.
 
Benkt Johannsson (S) frågar vad tanken är med fastigheterna Fritiden i Vaggeryd och 
turisthotellet i Skillingaryd. Ska fastigheterna renoveras, rivas eller säljas?
Fastighetschef svarar att barn- och utbildningsförvaltningen vill ha Fritiden som en buffert 
och det kommer att behövas med hänvisning till den rådande flyktingsituationen. Inga stora 
investeringar kommer att göras på fastigheten utan det kan endast bli aktuellt med mindre 
anpassningar. Det är endast plan 1 som används i fastigheten.
När det gäller turisthotellet svarar fastighetschefen att det är uthyrt till Avonova 
(företagshälsovård) och en lokal är uthyrd som bostad men den hyresgästen flyttar snart ut.
 
Expedieras till 
Fastighetschef
Teknisk chef
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